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Oœwiadczenie skierowane do ministra œrodowiska Andrzeja Kraszewskiego

Szanowny Panie Ministrze!
Polska przed dniem 12 grudnia 2010 r. mia³a obowi¹zek wprowadziæ w ¿ycie now¹ ustawê o odpa-

dach, transponuj¹c¹ za³o¿enia dyrektywy 2008/98/WE. Dyrektywa ta jest bardzo korzystna dla po-
wszechnych w ca³ym œwiecie, dominuj¹cych w krajach Unii Europejskiej i Stanach Zjednoczonych,
alternatywnych wobec spalania technologii unieszkodliwiania odpadów medycznych i weterynaryj-
nych, dziêki którym przetwarza siê obecnie 30% odpadów zakaŸnych w Polsce. Obecna ustawa o odpa-
dach daje wyj¹tkowo uprzywilejowan¹ pozycjê spalarniom odpadów medycznych.

W zwi¹zku z t¹ sytuacj¹ chcia³bym zapytaæ Pana Ministra, na jakim etapie jest wdra¿anie w naszym
kraju dyrektywy 2008/98/WE. I czy planowane s¹ dzia³ania maj¹ce na celu ochronê podmiotów stosu-
j¹cych technologie alternatywne przed utrat¹ prawa do eksploatacji i instalacji do spalania odpadów
medycznych i weterynaryjnych, a jeœli tak, to jakie?

Z powa¿aniem
Stanis³aw Bisztyga




